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INTERPELACJA

W związku z prezentowanym podczas XXIV Sesji Sejmiku Województwa Opolskiego 
projektem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania za lata 2018-2019 z realizacji Programu 
Opieki nad Zabytkami Województwa Opolskiego na lata 2016-2019, składam następujące 
zapytanie:

jak wyglądało wsparcie finansowe Opolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków oraz z 
innych środków rządowych przeznaczonych na renowację zabytków w województwie 
opolskim na tle pozostałych województw w kraju, w latach 2019-2020? 

Równie ważna w tym kontekście jest kwestia kryteriów przyznawania wsparcia: czy 
decyduje wielkość danego województwa czy też liczba ewidencjonowanych zabytków? 
Województwo opolskie jako region o licznych zabytkach będących niejednokrotnie w stanie 
ruiny, powinien na tym tle być szczególnie wyróżniony, a renowacja opolskich zabytków 
powinna być przez rząd odpowiednio dofinansowana. 
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